

List of contractors/acoustic consultants having implemented successful noise abatement works in 2000

於二零零零年成功安裝消滅噪音措施的承建商或聲學顧問名錄

A. Cooling and Ventilation systems

冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	Mahjong Playing Co. 麻雀娛樂公司	A&E Environmental Engineer Company 雅域環境工程公司	Room 510, 5/F., Wellborne Commercial Centre, 8 Java Road, North Point, HK. 香港北角渣華道8號 威邦商業中心5樓510室	25032983	25662796	1
Ventilation systems 通風系統	Fast Food Restaurant 快餐店	Lap Kei Engineering Co. Ltd. 立基冷氣工程有限公司	Unit 25, 1/F., Kowloon Bay Industrial Centre, 15 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, KLN 九龍九龍灣宏開道15號 九龍灣工業中心1樓25室	27988210	27591222	1
Cooling and Ventilation systems 冷卻及通風系統	Property Management 物業管理	NAP Acoustics (Far East) Ltd. NAP 聲學工程(遠東)有限 公司	Room 2304, 23/F., Universal Trade Centre, 3-5A Arbuthnot Road, Central, HK 香港中環亞畢諾道3至5號A 環貿中心2304室	28682886	28663777	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2000. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零零年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation and refrigerating System 通風和冷藏系統	Supermarket 超級市場	PRINDI Electric & Machinery Co., Ltd. 柏迪機電工程有限公司	Unit 9-12, 3/F., Corporation Square, 8 Lam Lok Street, Kowloon Bay, KLN 九龍九龍灣臨樂街8號 商業廣場3樓9至12室	27561489	27998447	1
Ventilation systems 通風系統	Lounge 酒廊 Property Management 物業管理	Vibron Limited 環保(聲學)有限公司	Unit A, G/F., Mai Tak Industrial Building, 221 Wai Yip Street, Kwun Tong, KLN 九龍觀塘偉業街221號 美德工業大廈地下A室	27635093	23574125	2
Ventilation systems 通風系統	Handicapped Training Centre 扶康訓練中心	Westgo Chinney Limited 威高建業有限公司	Block C, 9/F., Hongkong Spinners Industrial Building, Phase VI, 481-483 Castle Peak Road, KLN 九龍青山道481-483號 香港紗廠工業大廈第六期9字樓C座	23624301	24121706	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2000. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零零年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 飯店	Winston Air Conditioning & Engineering (HK) Co. Ltd. 永通冷氣工程(香港)有限公司	Unit 3, 1/F., Fu Hang Ind. Bldg., 1 Hok Yuen Street East, Hung Hom, KLN 九龍紅磡鶴園街1號 富恆工業大廈1樓3座	27641200	27640465	1
Ventilation systems 通風系統	Hotel 酒店	York International (Northern Asia) Limited 約克國際(北亞)有限公司	Unit 1008, 10/F, Tower II, World Trade Square, 123 Hoi Bun Road, Kwun Tong, KLN 九龍觀塘海濱道123號 環貿商業中心第二座10樓1008室	23319286	23040068	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2000. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零零年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Water Pumping systems 水泵系統	Property Management 物業管理	Applied Technology Integration Ltd. 應科有限公司	2101 Universal Trade Centre, 3-5A Arbuthnot Road, Central, HK 香港中環亞畢諾道3至5號A 環貿中心2101室	28816587	28816004	1
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	J. P. Environmental Products (Hong Kong) Ltd.	Flat C6, 5/F., Tung Lee Industrial Building, 9 Lai Yip Street, Kwun Tong, KLN 九龍觀塘勵業街9號 同利工業大廈5樓C6室	23181050	23180603	2
Water pumping systems 泵水系統	Incorporated owners of building 大廈業主立案法 團	Jolly Bldg. Const. & Eng. Co., (HK) Ltd. 中力建設工程(香港) 有限公司	Rm 1116, 11/F., Hing Wah Centre, 82-84 To Kwa Wan Rd., Kln 九龍土瓜灣土瓜灣道84號 興華中心11樓1116室	23605633	23868901	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2000. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發，主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零零年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司，這包括名錄以外的公司。

B. Pump
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Kay Po Engineering & Trading Co. 基寶工程貿易公司	Unit C, 2/F., Block A, Marvel Industrial Building, 25-31 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, nt 新界葵涌葵豐街25-31號 華業工業大廈A座2字樓C室	24940773	24940796	2
Water Pumping systems 水泵系統	Property Management 物業管理	Vinson Engineering Limited 宏盛工程有限公司	705 New Treasure Centre, 10 Ng Fong Street, San Po Kong, KLN 九龍新蒲崗五芳街10號新寶中心705室	23509600	23509677	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2000. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發，主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零零年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司，這包括名錄以外的公司。